
Varför prata miljö på fritidsförvaltningen?
Den 10 november 2022 klipper vi fortfarande gräsmattor som växer 
galet mycket. Dessutom är det inte ofta jag kommer till arbetet den 10 
november och hör koltrastar som sjunger sina vackraste vårvisor 
samtidigt som det är 13 grader varmt. Mysigt men också lite oroande. 

Jag tror att alla människor på klotet behöver prata med sin inre 
konsument!

Det kan omöjligt hålla att konsumera som om vi äger fyra jordklot.



Sydsvenskan 230320



Ambassadörer

 Min förhoppning med ert engagemang är att ni tar stafettpinnen och blir de goda 
ambassadörerna för ett ändrat miljötänkande.

 Ställ er frågan: har vi behov av detta? Kan vi reparera det gamla? 

 Kan vi transportera oss miljövänligare, cykel, elbil till fots

 Håll miljösamtalet levande på er arbetsplats ( och hemma)



 2019-01-01 användes totalt 86produkter på 
enhetsnivå.

 2023-01-01, med alla miljöåtgärder har vi 
minskad ner kemprodukter till18produkter 
på enhetsnivå.

 Huvudmålet i dagens läge är med hjälp av 
doseringssystem ytterligare minska 
produkter samt mängd kem som används 
totalt på enhet Malmös sektioner.
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Internutbildning

 Driften har egen verkstad med en tekniker som uteslutande arbetar med service och 
reparationer.

 För att underlätta för verkstaden så började vi under 2022 med hjälp av teknikern att 
internutbilda personal i maskinvård . Målet är att medarbetare som hanterar maskiner ska 
förstå att en rätt skött maskin håller längre och minskar därmed miljöpåverkan. ”slit och släng” 
eran är över.



0

5000

10000

15000

20000

25000

2021 2022 2023
(tom maj)

Li
te

r

År

Enhet Malmö
förändring drivmedel/år

Alkylat Bensin Biogas Diesel
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